



香港學界體育聯會

HONG KONG SCHOOLS SPORTS FEDERATION

香港九龍何文田迎密村街七號地下及二樓 G/F & 1/F, 7 Carmel Village Street, Homantin, Kowloon, Hong Kong. Website: www.hkssf.org.hk

Head Office

Room 203
Tel: 2711 9182 Fax: 2761 9808
E-mail: hkssf@hkssf.org.hk

HK Island & Kin Office

Room 203
Tel: 2711 9182 Fax: 2761 9808
E-mail: hkssrc@hkssf.org.hk

N. T. Office

Room 102
Tel: 2711 2823 Fax: 2761 4821
E-mail: regional@hkssf.org.hk

External Office

Room 201
Tel: 2768 8212 Fax: 2768 4525
E-mail: external@hkssf.org.hk

網上報名系統帳戶重設密碼申請 Application for Password Reset for Online Entry System

如學校需要重設網上報名系統之帳戶密碼，請填妥此表格後傳真至 2761 9808。秘書處將於 2 個工作天內將新密碼發送至下列提供之電郵地址。如有任何查詢，請聯絡本會周小姐：2711 7162 / 2711 9182 / hikpsonline@hkssf.org.hk。謝謝！

Should your school require to reset the login password for the system, please complete the form below and fax it to 2761 9808. The new password will be emailed to the email address provided below within 2 working days. For further enquiry, please feel free to contact Ms. Chow at 2711 7162 / 2711 9182 / hikpsonline@hkssf.org.hk. Thank you for your kind attention.

致 To : 港九地域小學辦事處 (Office of HK & Kowloon Region - Primary School)
傳真 Fax : 2761 9808

網上報名系統帳戶重設密碼申請 Application for Password Reset for Online Entry System

學校名稱：

Name of School

登入名稱：

Login ID

學校電話：

Telephone No.

電郵地址：

Email Address

負責老師：

Teacher-in-Charge

手機號碼：

Mobile No.

校長姓名：

Name of Principal

日期：

Date

校長簽署：

Signature of Principal

學校印章：

School Stamp
